

[Request for Special General Assembly regarding President Daryanani](#)

[Request for Special General Assembly regarding Vice-President Delouvrier](#)

La version française suit

Dear students,

Much of the 2021-2022 academic school year has seen students repeatedly question the leadership and representative capacity of the Students' Society of McGill University; more specifically, the ability of the elected President Darshan Daryanani to work and advocate for his constituents given his extended absence from office. In light of this unprecedented situation, the Society had been operating without a President since late September 2021 until his recent return in mid-February 2022. Furthermore, Vice-President External Sacha Delouvrier is another executive officer who, along with President Daryanani, is under scrutiny for possible actions feeding into problematic and deeply troubling employee discomfort within the SSMU working environment. These are allegations that must not be overlooked, especially when reminded of SSMU's commitment to providing workers with a healthy and safe environment.

An assortment of the SSMU Legislative Councilors, acting on the request of constituents and members of the SSMU Student Body, believe that the working environment perpetuated by both President Daryanani and Vice-President External Delouvrier is inappropriate and misrepresentative of the safe, inclusive space SSMU should aim to foster. We believe this behavior constitutes 'impropriety' as per section 10.6 of the [SSMU Constitution](#) which renders both President Daryanani and Vice-President External Delouvrier unable to appropriately represent student constituents and carry out their duties. **As such, the undersigned call on the SSMU Speaker to announce notice of a Special General Assembly at the earliest date possible to discuss and vote on 2 motions: President Daryanani's removal from office, and Vice-President External Delouvrier's removal from office** as per section 13.2 of the SSMU Constitution, which stipulates that these motions are possible with signatures from '200 members of the society from at least four different faculties or schools' for each.

We call on McGill students across faculties to **sign the two Google Forms linked at the top of this statement** in order to show their support for holding a Special General Assembly. We urge you to help us hold our executive officers accountable during their time in office, and engage with the structures that impact our university experience as the circumstance necessitates. Finally, we encourage you to seize this

opportunity to make your voices heard and advocate for due change, especially when it involves the mitigation of harm in the workplace and minimizing the misuse of power systems.

If you have any questions or would like to obtain more information, please contact your respective student council representatives.

Signed,

The SSMU Legislative Councilors

Andrés Pérez Tiniacos - Faculty of Science

Asma Khamis - Faculty of Science

Emaan Qazi - Faculty of Science

Leo Holton - Faculty of Arts & Science

Nathaniel Saad - Faculty of Management

Mary Zhang - Faculty of Management

Justin Kayne Liao - Faculty of Education

Arnaud Desrochers - Faculté de droit/Faculty of Law

Avishai Infeld - Faculty of Arts

Mitra Khodadadi - Faculty of Music

Nadia Dakdouki - Clubs Representative

Nathan Claret - Services Representative

Chers·ères étudiants·es,

Durant la majorité de l'année scolaire 2021-2022, les qualités de leadership et de représentation de l'Association Étudiante de l'Université McGill ont été remises en question à plusieurs reprises; plus précisément, la capacité du président Darshan Daryanani à défendre les intérêts de ses constituants·es en raison de son absence prolongée à son poste. Étant donné cette situation inattendue, l'Association opérait sans sa présidence de la fin du mois de septembre 2021 jusqu'à son retour à la mi-février 2022. De plus, le vice-président aux affaires externes Sacha Delouvrier est un autre membre exécutif qui, avec le président Daryanani, est sous scrutin pour de possibles actions problématiques et troublantes créant un inconfort auprès d'employés·ées au sein de l'environnement de travail de l'AEUM. Ces allégations ne doivent pas être ignorées considérant l'engagement de l'AEUM à favoriser un environnement de travail sain et sécuritaire pour les employés.

Plusieurs conseillers·ères du Conseil Législatif, agissant à la demande de constituants·es et de membres du corps étudiant de l'AEUM, croient que l'environnement de travail perpétué par le président Daryanani ainsi que le vice-président Delouvrier est inapproprié et incompatible avec la volonté de l'AEUM de promouvoir un espace sécuritaire et inclusif. Nous croyons que leurs comportements constituent des « irrégularités » au sens de l'article 10.6 de la [Constitution de l'AEUM](#) les rendant ainsi inaptes à représenter convenablement le corps étudiant et à remplir leurs responsabilités. **Par conséquent, les signataires demandent à l'intervenant de l'AEUM d'annoncer la tenue d'une Assemblée générale extraordinaire au plus tôt afin de discuter et de voter sur deux motions : la révocation du président Daryanani et la révocation du vice-président Delouvrier**, et ce, en vertu de l'article 13.1 de la Constitution de l'AEUM stipulant que ces motions sont possibles avec la signature de 200 membres de l'Association d'au moins quatre facultés différentes.

Nous faisons appel aux étudiants de l'université McGill à travers les facultés pour **signer les deux formulaires Google joints au sommet de cette déclaration** afin de démontrer leur support à tenir cette Assemblée générale extraordinaire. Nous vous exhortons à nous aider à tenir nos membres exécutifs responsables durant leur mandat, en plus d'interagir avec les instances qui impactent notre expérience universitaire commune. Finalement, nous vous encourageons de vous saisir de cette opportunité afin de faire entendre vos voix et de prôner le changement, notamment lorsqu'il est question de l'atténuation de préjudices au sein de l'environnement de travail et de la minimisation de l'abus des systèmes de pouvoir.

Si vous avez quelque question ou voulez obtenir plus de détails sur le sujet, veuillez contacter vos représentants respectifs.

Signée,

Les Conseillères et Conseillers du Conseil Législatif de l'AÉUM

Andrés Pérez Tiniacos - Faculté des sciences

Asma Khamis - Faculté des sciences

Emaan Qazi - Faculté des sciences

Leo Holton - Faculté des arts et sciences

Nathaniel Saad - Faculté de gestion

Mary Zhang - Faculté de gestion

Justin Kayne Liao - Faculté d'éducation

Arnaud Desrochers - Faculté de droit

Avishai Infeld - Faculté des arts

Mitra Khodadadi - Faculté de musique

Nadia Dakdouki - Représentante des comités

Nathan Claret - Représentant des services